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Verslag 

 
Aanwezig:  
Pascal Borry, Chinook Byrne, Simon De Vriendt, Lut Wille, Liesl Van Barel, 
Paula Vanhoovels 
 
Verontschuldigd: Caroline Jannes 

 

 

1 Voorstelling Lut Wille - ligaparket 

Paula schetst de plaats van Lut Wille als ligaparket in het huidige handelingsplan van de 
federatie; Lut Wille stelt zichzelf voor. 
 
Vragen:  
Wie bepaalt of het ligaparket een zaak aanneemt of dit binnen de federatie blijft? 
Deze beslissing gebeurt in overleg met de vertrouwenspersonen van de federatie: wat zij zelf 

kunnen opnemen doen ze zelf, indien ze aanvoelen dat de problematiek te ernstig is of zou 

kunnen worden, wordt de zaak overgedragen aan het ligaparket.  

Veel kleine zaken komen niet bij Lut Wille terecht. 

Wat als er een gerechtelijk onderzoek loopt? Hoe rijmt dit met een mogelijke opvolging in de 

sportfederatie? 

Lut Wille licht toe dat deze parallel kunnen lopen. Er kan een (voorlopige) sanctie uitgesproken 

worden ook als er nog geen veroordeling is bij het gerecht.  

Ook indien het parket de zaak seponeert kan de federatie het tuchtorgaan inschakelen en kan 

een sanctie volgen. 

2. Lopende zaken 

Paula meldt dat bij elke vergadering van de ethische commissie een overzicht zal gegeven 

worden van lopende klachten. Dit gebeurt discreet, zonder vermelding van namen noch clubs.  

Er worden 4 cases besproken. 

3. Vlaams Sporttribunaal 
 
De Vlaamse Atletiekliga sluit enkel aan bij het Vlaamse sporttribunaal voor dopingzaken. 
Er zal dit jaar evenwel geëvalueerd worden of het VST vlot werkt en dan wordt bekeken om 
alsnog aan te sluiten. 
 
Simon geeft aan dat er mogelijk een gevaar bestaat dat een gelijkaardige case zoals bij de 
Gymfed aan het licht komt met atleten die een klacht indienen tegen (personeel van) de 
sportfederatie. Er zou dan een sterk gebrek aan vertrouwen kunnen zijn van de slachtoffers naar 
de federatie die in dit geval zelf instaat voor het aansturen van het ligaparket en de 
tuchtcommissie. 
Paula meldt dat elke klacht behandeld wordt, dat het ligaparket een neutraal persoon is en het 
tuchtorgaan ook onafhankelijk handelt maar dat anderzijds bij zware cases de samenwerking 
met de VST wel heel nuttig zou zijn. 
Simon benadrukt de vraag om de aansluiting bij het VST eind 2021 toch opnieuw te bekijken. 
 
Ons tuchtreglement is ter nazicht gestuurd naar de Vlaamse sportfederatie. 
Op basis van de feedback zullen een aantal aanpassingen worden doorgevoerd in het 
tuchtreglement. 
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4. Actieplan 2021 
Als algemeen thema wordt gekozen voor Respect, dat vanuit verschillende invalshoeken kan 

aangepakt worden: 

 Respect voor jezelf ifv. bv. eetstoornissen 

 Respect voor anderen ifv. bestrijding van pestgedrag, grensoverschrijdend gedrag 

 Respect voor de sport, bv. I Run Clean-actie van World Athletics. Pascal bezorgt enkele 

voorbeelden van acties van het WADA. 

Bijscholingen voor trainers 

Simon vraagt naar de opvolging van de meldingen betreffende eetstoornissen door verschillende 

atleten. Paula verduidelijkt dat de topsportverantwoordelijke, Rutger Smith, een infosessie 

voorziet maar deze sessie is door de coronaperiode nog niet georganiseerd. 

Simon vraagt om daarnaast toch voor trainers nog bijscholingen te voorzien betreffende 

eetstoornissen.  

Vormingen voor vertrouwenspersonen van de clubs 

Vormen betreffende het vlaggensysteem en het handelingsplan in de club blijven we promoten. 

Deze worden vaak georganiseerd door ICES/Dynamo/VTS Plus.  

Eigen bijscholingen: 

- Crisiscommunicatie 

- Anonieme case-bespreking: hoe volgen we een case op? Op basis van concrete 

voorbeeldcases of getuigenissen 

5. Werkdocument voor gedragscodes 
Het werkdocument gedragscode voor clubs is niet zo geschikt om zelf na te denken over wat in 

een gedragscode moet staan. 

Simon stelt voor om een standaarddocument aan de clubs te bezorgen.  

Elke club kan per doelgroep op die basis de belangrijkste punten verder uitwerken/bespreken 

zodat er meer gedragenheid is. Dit concept kan in een vorming voor vertrouwenspersonen 

verduidelijkt worden. 


